

Date: 15 February 2026

Mr. Hamed Ahmed Ali

CEO Dubai Financial Market

Dubai- United Arab Emirates

Dear Sirs,

التاريخ: 15 فبراير 2026

السيد/ حامد أحمد علي

الرئيس التنفيذي/سوق دبي المالي

دبي- الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure Regarding The Preliminary Financial Results for FY2025

الموضوع: إفصاح توضيحي بشأن النتائج المالية الأولية لعام 2025

The Company's preliminary financial results for 2025 demonstrate a substantial improvement in the Group's operational and financial performance. Revenues increased to AED 223.8 million, up from AED 103.7 million in 2024, representing growth of over 100%. This notable uplift reflects stronger operational delivery, improved project execution capabilities, and enhanced margins. In addition, the Group reported a consolidated net profit of AED 47 million for 2025, which was reflected in Total Group Equity increasing from AED 151.8 million to AED 195.4 million, underscoring the continued recovery and stabilization of the business.

In this context, and with reference to a recent publication by online media outlets regarding the Company's preliminary financial results for 2025 stating that the Company "recorded losses of AED 75.6 million," the Company clarifies that such reference is incomplete and does not accurately reflect the Group's consolidated financial performance as disclosed in its officially published preliminary results.

The figure of AED 75.6 million referenced in the media report represents the net loss attributable to equity holders of the parent after allocation of subsidiary results based on ownership interests. This amount includes the effect of certain provisions and period adjustments recorded in accordance with IFRS and excludes results attributable to non-controlling interests, which amounted to AED 122.7 million.

Accordingly, reference to this figure in isolation, without consideration of the Group's consolidated net profit, does not reflect the Group's overall financial performance. This clarification is provided to ensure accurate presentation of the Company's financial results

أظهرت النتائج المالية الأولية للشركة لعام 2025 تحسناً ملحوظاً في الأداء التشغيلي والمالي للمجموعة، حيث ارتفعت الإيرادات إلى 223.8 مليون درهم مقارنة بـ 103.7 مليون درهم في عام 2024، بما يمثل نمواً يتجاوز 100%. يعكس هذا التحسن قوة الأداء التشغيلي، وتحسن قدرات تنفيذ المشاريع، وارتفاع هامش الربحية. إضافةً إلى ذلك، سجلت المجموعة صافي ربح موحد بقيمة 47 مليون درهم لعام 2025، وهو ما انعكس في إجمالي حقوق ملكية المجموعة التي ارتفعت من 151.8 مليون درهم إلى 195.4 مليون درهم، مما يؤكد استمرار تعافي الأعمال واستقرارها.

وفي هذا السياق، وبالإشارة إلى ما تم نشره مؤخراً من قبل بعض المنصات الإعلامية الإلكترونية بشأن النتائج المالية الأولية للشركة لعام 2025 والذي تضمن إلى أن الشركة «سجلت خسائر بقيمة 75.6 مليون درهم»، تود الشركة التوضيح بأن هذا الطرح يُعد غير مكتمل ولا يعكس بدقة الأداء المالي الموحد للمجموعة كما تم الإفصاح عنه في نتائجها المالية الأولية المنشورة رسمياً.

أما مبلغ 75.6 مليون درهم المشار إليه في التقرير الإعلامي بمثابة صافي الخسارة العائد إلى مساهمي الشركة الأم بعد توزيع نتائج الشركات التابعة وفقاً لنسب الملكية. ويتضمن هذا المبلغ أثر بعض المخصصات والتعديلات المسجلة خلال الفترة وفقاً للمعايير الدولية لإعداد التقارير المالية (IFRS)، كما أنه لا يشمل النتائج العائدة إلى الحصص غير المسيطرة والتي بلغت 122.7 مليون درهم.

وعليه، فإن الإشارة إلى هذا الرقم بشكل منفصل دون الأخذ في الاعتبار صافي الربح المودع للمجموعة لا يعكس الأداء المالي الإجمالي للمجموعة. ويأتي هذا التوضيح دعماً للعرض الدقيق للنتائج المالية.

Drake & Scull

The Company reaffirms its commitment to the highest standards of governance, transparency, and disclosure in full compliance with applicable accounting standards and regulatory requirements.

The Company remains focused on advancing its restructuring program, strengthening operations, and delivering sustainable long-term value to all stakeholders.

وتوكل الشركة التزامها بالشفافية والإفصاح الكامل وفق المعايير المحاسبية والمتطلبات التنظيمية.

وتواصل الشركة تركيزها على تنفيذ برنامج إعادة الهيكلة وتعزيز كفاءة العمليات، وتحقيق قيمة مستدامة طويلة الأجل لكافأة أصحاب المصلحة.

Sincerely Yours,
Drake and Scull International PJSC

تفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،
دريك آند سكل إنترناشونال ش.م.ع

البالغ



Drake & Scull International PJSC
P.O. Box 65794, Dubai - United Arab Emirates, Tel: +971 4 528 3444, Fax: +971 4 320 0558
www.drakescull.com